
Referat fra Liseleje Borgerforenings generalforsamling d. 15. 
oktober 2023.

1. Valg af dirigent.

           Carsten blev valgt.

2. Valg af referent.

           Kai blev valgt.

3. Valg af 2 stemmetællere.

           Hans og Anette blev valgt.

4. Formandens beretning.

Se bilag 1 – fremført af kassereren. 

Enkelte kommentarer: Dårlig hjemmeside, spørgsmål om hvor Liseleje 
Borgerforenings

udhængsskab hænger, efterlysning af det tidligere bankospil.

5. Fremlæggelse af det reviderede regnskab.

Se bilag 2 

Enkelte kommentarer: Der er ca. 450 medlemmer, man bliver først slettet efter 
et år, problematik omkring indsamling af penge.

6. Godkendelse af det reviderede regnskab.

Blev godkendt.

7. Fastsættelse af kontingent.

Fastsat til uændret at være kr. 200.

8. Indkomne forslag.

Kai redegjorde for et modtaget forslag om flytning/bedre camouflering af 
flaskecontainerne på torvet. Men da Torvet er kommunens, har Liseleje 
Borgerforening ingen direkte indflydelse, men lovede at tage forslaget med til 
næste møde med kommunen.



9. Valg af formand.

Tanja Höper blev valgt.

10. Valg af bestyrelsesmedlemmer.

Holger, Niels V og Vibeke blev valgt.

11. Valg af suppleanter.

Heidi og Charlotte blev valgt.

12. Valg af 2 revisorer.

Leif og Lone blev valgt.

13. Valg af revisorsuppleanter.

Carsten og Lone  

14. Eventuelt.

Her gik snakken livligt om parkeringsproblematikken, vi bør gøre noget for de 
mange børn som er her, torvedag i hele juli, bedre strandrensning, 
borgermøde, efterår på Havtyren som i gamle dage, bankospil, efterlysning af 
rigtige flag, maling af Parkly, Haveje ligner en losseplads, utilfredse 
restauratører når der er gratis spisning.

Generalforsamlingen sluttede i ro og fordragelighed.

Ref. Kai


